

## JÖNKÖPINGS IDROTTSALLIANS



### Styrelsemöte

**Protokoll** Fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings Idrottsallians  
**Tid:** 2026-01-28 kl. 17.15  
**Plats:** RF-SISU Småland

**Närvarande:** Carl-Gustaf Tollén, Joakim Walltegen, Göran Carnander, Angelica Fredsson, Ann Axelsson, Bengt Kinell och Åsa Linnér samt Dan Gustafsson digitalt  
Adj och övriga föredragande: Mikael Jerking (Hemnavinsten och Valberedningen),

**Mötets öppnande § 1**  
Calle öppnade mötet och hälsade välkomna.  
Möte med Jönköpings Posten och Elmiahallen lades till under övriga frågor.

**Tidigare  
Mötesprotokoll § 2**  
Lades till handlingarna.

**Ekonomi § 3**  
Göran rapporterar: Bokslut godkänt idag av revisorerna. Bra resultat.

**RF/Sisu § 4**  
a) NYHET: 250 miljoner kommer från regeringen och ska gå till Idrottsmiljöer och anläggningar. RF Småland har 15 miljoner som ska fördelas före 30/6 och sen som det ser ut idag 5 miljoner för resten av året.  
b) RF:s Generalsekreterare slutar sin tjänst i vår.  
c) SM-veckan är lagd i Växjö sommar 2027.

**Jönköpings  
Kommun § 5**  
Forum för Elitidrott. Ann och Angelica rapporterade om det senaste mötet som ägde rum i december då bland andra kommunalrådet Andreas Persson (S) deltog. Nästa möte handlar om företagsintresset för elitidrott- Angelica och Dan deltar.

Calle har pratat med Martin om Halltider mm. Vi beslutar skjuta frågan till senare under våren.

## **Idrottsforum 2026 § 6**

Haft möte idag. Påminnelse går ut till politikerna och till föreningarna. Utbildning ska ske av funktionärer/samtalsledare 19/3. Programmet presenterades- det går att skruva på det lite. Växjö har sitt forum före oss och har i stort samma program så vi ser hur det går. Calle får i uppdrag att göra en sammanställning med vilka i styrelsen som kan ställa upp i olika funktioner under Idrottsforum.

## **EM, VM och OS -fonden**

### **§ 7**

Utdelning kommer att ske på matchen HV71/ Linköping den 5 mars. Samling alla stipendiater 17,30 enl. bif lista. Vi bjuder på hamburgare före. Ut på röda mattan 18,45. Ann skickar ut till samtliga. Vi kollar om Calle kan få säga några ord om Idrottsalliansen i någon paus.

BESLUT av årets stipendiesumma till 7500:-/ stipendiat.

## **Hemmavinsten**

### **§ 8**

Hemmavinsten liten nedgång runt årsskiftet vilket är normalt. Bankeryds Ridklubb in som ny aktör. Förslag att vi delar 4 st 2000 kr vinster till 8 st 1000:- istället. Styrelsen positiva och vi delegerar till Göran, Bengt och Micke att ta slutligt beslut.

## **Kommunikation och skrivelser**

### **§ 9**

Inget nytt inkommit

## **Årsmötet**

### **§ 10**

Utkast till verksamhetsberättelse klart- Calle justerar med stipendiater och text om föregående Idrottsforum enl. Jocke samt synpunkter från Ann.

Vi ska bjuda in i första hand Sportjournalisten från JP att prata lite om sportjournalistik och om det inte går ber vi Sanda/JU att prata om Idrottsskola/Högskola.

Lokal på RF SISU Småland är bokad- inbjudan går ut 1 månad före årsmötet men redan nu en "save the date".

## **Övriga frågor**

### **§ 11**

#### **JP**

Ett möte med Jönköpings Posten är inbokat i morgon 29/1. Syftet är att diskutera hur lokalidrotten presenteras i media. Deltagare är från oss Calle Tollén och Ann Axelsson. RF-SISU representeras av Ante Jankovic samt Joakim Walltegen. Även Martin Funck medverkar för att berätta om samarbetet med Jönköpings kommun.

#### **Elmiahallen**

Det föreligger ett Jönköpingsförslag om att öppna Elmiahallen igen för fotboll. Samlat över 1100 röster redan- vi kommer säkert få höra mer om detta.

### **Valberedningen**

Micke rapporterade att valberedningen är på god väg att hitta kandidater.

### **Kommande möten § 12**

Tisdag 24/2, onsdag 18/3, FORUM 24/3 och Årsmöte 15/4

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Åsa Linnér  
sekreterare

Calle Tollén  
ordförande